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Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego 

OZK.0022.43.1.2023.KW/3 

                                                                         Protokół Nr 263/2023 

                                                                z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

                                                  które odbyło się w dniu 5 października 2023 r. 

                                                       w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

                                             Rozpoczęcie obrad o godz. 906 zakończenie o godz.1001 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

 Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny 

 Wicestarosta Stalowowolski Mariusz Sołtys 

 Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyli Członkowie Zarządu Andrzej Gargaś i Stanisław Czochara 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Krzysztof Żminda – Sekretarz Powiatu 

 Elżbieta Kulpa –  Skarbnik Powiatu  

 Tomasz Wosk –  Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi   

 

Osoby zaproszone: 

 Bożena Karlik –  Naczelnik Wydziału Edukacji 

 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 

zwolnienia wychowanków z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. 

4. Prośba Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli  

o przyznanie środków finansowych na zakup kurtek zimowych dla uczniów oddziału mistrzostwa 

sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w 

Stalowej Woli. 

5. Prośba dwóch uczniów z Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli o 

ponowne rozpatrzenie wniosków o przyznanie stypendiów. 

6. Wniosek dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie organizacji dodatkowych 

zajęć z j. polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy (Ukraina). 

7. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyznania nagród Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. 

8. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Pawła Ciołkosza dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli.  

9. Wniosek Prezesa Klubu Sportowego Gminna Akademia Piłkarska Zaleszany w sprawie wsparcia 

finansowego „Dziecięcego Turnieju Piłki Nożnej – Zbydniów CUP 2023”.  

10. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 258/2023 z dnia 7 września 2023 r. 

- Nr 259/2023 z dnia 14 września 2023 r. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie posiedzenia. 
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Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny otworzył 263. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny wystąpił o zmianę porządku obrad  

i wprowadzenie punktów: 

 „Uchwała Zarządu Powiatu  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Mariusza Potasza 
dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli”. 

 „Wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie nagród  
pieniężnych dla rolników”. 

po czym zarządził głosowanie za ich wprowadzeniem: głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0. 

Janusz Zarzeczny, Starosta Stalowowolski poinformował, że ww. punkty zostaną omówione  

w punktach nr  9, 11, natomiast punkt 9 w brzmieniu „Wniosek Prezesa Klubu Sportowego Gminna Akademia 

Piłkarska Zaleszany w sprawie wsparcia finansowego „Dziecięcego Turnieju Piłki Nożnej – Zbydniów CUP 2023” 

zostanie przesunięty na miejsce 10, punkt 10 w brzmieniu „Przyjęcie protokołów: - Nr 258/2023 z dnia 7 

września 2023 r. - Nr 259/2023 z dnia 14 września 2023 r”. na miejsce 12, punkt 11 w brzmieniu „Wolne 

wnioski” na miejsce 13, natomiast punkt 12 „Zamknięcie posiedzenia” na miejsce 14.  

Starosta Janusz Zarzeczny  zarządził głosowanie za przyjęciem porządku obrad wraz z nowo dodanymi 

punktami. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się  - 0.  

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie 

zwolnienia wychowanków z opłat za posiłki w Bursie Międzyszkolnej. 

Wniosek omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że Pan Dariusz Chmielewski 

Dyrektor Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwrócił się z wnioskiem o zwolnienie 

z opłat za posiłki (śniadania i kolacje) w Bursie Międzyszkolnej, w okresie od września 2023 r. do czerwca 2024 

r. dwóch wychowanków. Naczelnik Wydziału Edukacji dodała, że rodzina dwóch chłopców znajduje się w trudnej 

sytuacji rodzinnej i materialnej. Koszty opłat za śniadania i kolacje dwóch wychowanków (2x10 zł dziennie)  

w okresie od IX do XII 2023 r. (79 dni) wynoszą 1 580,00 zł, a od I do VI 2024 r. (123 dni) – 2 460,00 zł. 

Zgodnie z § 83 ust. 8 pkt 2 Rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie 

niektórych placówek systemu oświaty (Dz. U. 2023 r., poz. 651 z późn. zm.) – w szczególnie uzasadnionych 

przypadkach losowych, organ prowadzący placówkę może zwolnić rodziców z całości lub części opłat za posiłki 

i zakwaterowanie w bursie. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie, głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia wychowanków z opłat za posiłki (śniadania i kolacje)  

w Bursie Międzyszkolnej, w okresie od września 2023 r. do czerwca 2024 r.  2 wychowanków bursy: 

 ucznia ZS Nr 1 

 ucznia ZS Nr 2  
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Ad. 4. Prośba Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli  

o przyznanie środków finansowych na zakup kurtek zimowych dla uczniów oddziału mistrzostwa 

sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego  

w Stalowej Woli. 

Wniosek omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że Pani Agata Krzek dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego zwróciła się z prośbą o przyznanie dodatkowych środków 

finansowych na zakup kurtek zimowych dla 11 uczniów klasy drugiej oddziału mistrzostwa sportowego w III 

Liceum Ogólnokształcącym. Koszt kurtki dla jednego ucznia wynosi ok. 310,00 zł, a dla wszystkich uczniów -  

3 410,00 zł. Pani dyrektor poprosiła o możliwość dofinansowania nawet niewielką kwotą. Po odbyciu rozmowy 

z pozostałymi uczestnikami posiedzenia, w oparciu o informacje przedstawione przez Skarbnik Powiatu  

i w związku z aktualną sytuacją finansów Powiatu Zarząd Powiatu postanowił, że nie wyrazi zgody na przyznanie 

środków finansowych na zakup kurtek zimowych dla uczniów oddziału mistrzostwa sportowego w III Liceum 

Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli. 

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył prośbę Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława 

Sikorskiego w Stalowej Woli o przyznanie środków finansowych na zakup kurtek zimowych dla uczniów oddziału 

mistrzostwa sportowego w III Liceum Ogólnokształcącym w Zespole Szkół Nr 1  im. gen. Władysława Sikorskiego  

w Stalowej Woli. Zarząd Powiatu zaproponował aby, ze względu na brak możliwości finansowych powiatu na 

realizację wniosku, poszukać zewnętrznych źródeł finansowania ww. zadania. 

 

       

Ad. 5. Prośba dwóch uczniów z Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli  

o ponowne rozpatrzenie wniosków o przyznanie stypendiów. 

Prośbę omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że pismem z dnia  

27 września 2023 r. dwóch uczniów Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. Władysława Sikorskiego zwróciło się  

z prośbą o ponowne rozpatrzenie przez Komisję Stypendialną wniosków o przyznanie stypendiów oraz 

uzasadnienie odmowy ich przyznania. 

  Pani Naczelnik Bożena Karlik wyjaśniła, że wnioski obu uczniów spełniały kryteria przyznania 

stypendium, natomiast więcej było wniosków które miały wyższe osiągniecia. Złożonych wniosków było bardzo 

dużo, nie było możliwości aby przyznać stypendium wszystkim wnioskującym. 

Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji poinformowała również o tym, że Uchwała Nr 

XXXIX/273/2018 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 13 czerwca 2018 r. w sprawie przyznawania 

stypendiów dla uczniów szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski i studentów za znaczące osiągnięcia , 

zmienionej Uchwałą Nr VI/42/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 27 marca 2019 r., nie reguluje 

kwestii ponownego rozpatrzenia wniosków i uzasadnienia odmowy przyznania stypendiów.  

Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji nadmieniła, iż zgodnie z zapisami § 4 ust. 1 ww. uchwały, 

pismem znak E.4363.5.2023.AK/2  z dnia 22 września 2023 r., uczniowie zostali poinformowani o odmowie 

przyznania stypendiów.  

Wywiązała się dyskusja, jako pierwszy głos zabrał Pan Starosta informując Zarząd Powiatu, że 

stypendium uczniowskie powinno być przyznawane w pierwszej kolejności za wyniki w nauce i wzorowe 

zachowanie uczniów, natomiast osiągnięcia sportowe powinno nagradzać się w sposób odrębny.  

Następnie głos zabrała Bożena Karlik Naczelnik Edukacji informując, że podjęli rozmowę w tej kwestii  

z Tomaszem Wosk Naczelnikiem Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi  i uznali, że zasadnym będzie aby zmienić regulamin przyznawania stypendiów naukowych  

i rozdzielić osiągnięcia naukowe od osiągnięć sportowych. Zdecydowano, że osiągnięcia sportowe pozaszkolne 

nagradzane będą na Powiatowym Dniu Animatora Kultury i Sportu. Zarząd Powiatu przychylił się do tej decyzji. 

 

Zarząd Powiatu negatywnie przeanalizował prośbę dwóch uczniów z Zespołu Szkół Nr 1 im. gen. 

Władysława Sikorskiego w Stalowej Woli o ponowne rozpatrzenie wniosków dotyczących przyznania stypendiów. 

Zarząd Powiatu wyjaśnił, że ze względu na bardzo dużą liczbę złożonych wniosków oraz ograniczone środki 

finansowe przeznaczone na stypendia, nie można było przyznać stypendium naukowego wszystkim osobom, które 

spełniały wymagania.  
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Ad. 6. Wniosek dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli w sprawie organizacji 

dodatkowych zajęć z j. polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy (Ukraina). 

Wniosek omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji informując, że Pan Damian Rycerz 

dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej zwrócił się z prośbą o organizację od 16 października 2023 r. do 21 

czerwca 2024 r. dodatkowych zajęć z języka polskiego w wymiarze 6 godz./tyg. dla dwóch uczennic klasy 

pierwszej Technikum Nr 4 i jednego ucznia klasy drugiej Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 4, którzy są obywatelami 

Ukrainy. 

Zgodnie z art. 165 ust. 7 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe (Dz. U. z 2023 r., poz. 900 

z późn. zm.), osoby niebędące obywatelami polskimi, podlegające obowiązkowi szkolnemu lub obowiązkowi 

nauki, które nie znają języka polskiego albo znają go na poziomie niewystarczającym do korzystania z nauki, 

mają prawo do dodatkowej, bezpłatnej nauki języka polskiego nie dłużej niż przez okres 24 miesięcy.  

Uczniowi przybywającemu z zagranicy, na podstawie zapisu § 17 Rozporządzenia MEN z dnia  

23 sierpnia 2017 r. w sprawie kształcenia osób niebędących obywatelami polskimi oraz osób będących 

obywatelami polskimi, które pobierały naukę w szkołach funkcjonujących w systemach oświaty innych państw 

(Dz. U. z 2020 r., poz. 1283 z późn. zm.), organ prowadzący szkołę organizuje w szkole dodatkową, bezpłatną 

naukę języka polskiego w formie dodatkowych zajęć lekcyjnych. Tygodniowy rozkład oraz wymiar godzin ww. 

zajęć ustala w porozumieniu z organem prowadzącym szkołę dyrektor szkoły, w której są organizowane te 

zajęcia. 

W odniesieniu do obywateli Ukrainy, obowiązuje Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki z 21 marca 

2022 r. w sprawie organizacji kształcenia, wychowania i opieki dzieci i młodzieży będących obywatelami 

Ukrainy (Dz. U. z 2023 r., poz. 2094). Zgodnie z § 11a ww. Rozporządzenia, minimalny tygodniowy wymiar zajęć 

z nauki języka polskiego, realizowanej indywidualnie lub w grupach liczących nie więcej niż 15 uczniów, 

w wymiarze pozwalającym na opanowanie języka polskiego w stopniu umożliwiającym udział 

w obowiązkowych zajęciach edukacyjnych, został ustalony w roku szkolnym 2023/2024 na poziomie nie 

niższym niż 6 godzin tygodniowo.   

Koszt organizacji ww. zajęć w jednej grupie wyniesie 15 121,95 zł, w tym: 

- od 16 października 2023 r. do 31 grudnia 2023 r. – 4 725,61 zł 

- od 1 stycznia 2024 r. do 21 czerwca 2024 r. – 10 396,34 zł. 

Środki na pokrycie kosztów ww. zajęć pochodzą z Funduszu Pomocy z tytułu wsparcia jednostek 

samorządu terytorialnego w realizacji dodatkowych zadań oświatowych związanych z kształceniem, 

wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy i są przekazywane  

w miesięcznych zwiększeniach części oświatowej subwencji ogólnej.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie, głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

        Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli w sprawie organizacji dodatkowych zajęć z języka polskiego dla uczniów przybyłych z zagranicy (Ukraina). 

Zarząd zadecydował o organizacji od 16 października 2023 r. do 21 czerwca 2024 r. dodatkowych zajęć z języka 

polskiego w wymiarze 6 godz./tyg. dla dwóch uczennic klasy pierwszej Technikum Nr 4 i jednego ucznia klasy 

drugiej Branżowej Szkoły I Stopnia Nr 4, którzy są obywatelami Ukrainy. 

  

 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie przyznania nagród Starosty za osiągnięcia dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat Stalowowolski. 

 Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Wydziału Edukacji, następnie Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały: głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 263/1736/2023 w sprawie przyznania nagród Starosty za 

osiągnięcia dydaktyczne, wychowawcze i opiekuńcze dla nauczycieli szkół i placówek prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. 

 

https://sip.lex.pl/#/document/18558680?unitId=art(165)ust(7)&cm=DOCUMENT
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Ad. 8. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Pawła Ciołkosza 

dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli.  

 Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Edukacji informując, że Pan Paweł Ciołkosz Dyrektor 

Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą  

o udzielenie pełnomocnictwa do złożenia do Narodowej Agencji Programu Erasmus+ wniosku  

o Akredytację do Programu Erasmus+ na lata 2021-2027, na konkurs ogłoszony w 2023 r. Przyznanie szkole 

akredytacji jest gwarancją regularnego otrzymywania dofinansowania na działania związane  

z mobilnością bez konieczności corocznego udziału w konkursach wniosków, a te składane są jako uproszczone 

wnioski budżetowe, które określają rodzaj i ilość planowanych działań przez najbliższe miesiące.  

Wniosek o akredytację do 2027 r. obejmuje udział w zagranicznych praktykach zawodowych 200 

uczniów ZS Nr 3 kształcących się w zawodach: technik ekonomista, technik handlowiec, technik spedytor, 

technik hotelarz, technik organizacji turystyki, technik fotografii oraz technik architektury krajobrazu, a także  

w szkoleniach branżowych 40 nauczycieli przedmiotów zawodowych, na terenie Unii Europejskiej.  

W 2023 r. limit przyznanych Akredytacji dla sektora: Kształcenie i szkolenia zawodowe wynosi 50,  a nabór 

wniosków trwa do 19 października. 

Bożena Karlik, Naczelnik Edukacji nadmieniła, że dotychczas taką Akredytację uzyskały szkoły: ZS 2 i 

CEZ.  

         Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały: głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 263/1737/2023 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 

Pawła Ciołkosza dyrektora Zespołu Szkół Nr 3 im. Króla Jana III Sobieskiego w Stalowej Woli. 

 

 

Ad. 9. Uchwała Zarządu Powiatu  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana Mariusza Potasza 

dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli. 

        Projekt uchwały omówiła Bożena Karlik, Naczelnik Edukacji informując, że Pan Mariusz Potasz 

Dyrektor I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o udzielenie 

pełnomocnictwa do złożenia do Narodowej Agencji Programu Erasmus+ wniosku o akredytację do Programu 

Erasmus+ na lata 2021-2027, na konkurs ogłoszony w 2023 r. Otrzymanie Akredytacji do 2027 r. oznacza, że 

szkoła przez ten czas będzie objęta uproszczonymi procedurami ubiegania się o otrzymanie dofinansowania ze 

środków Programu Erasmus+ bez konieczności corocznego udziału w konkursach wniosków, a te będą składane 

jako uproszczone wnioski budżetowe, które określą rodzaj i ilość planowanych działań przez najbliższe miesiące.  

Wniosek składany przez I LO im. KEN o akredytację obejmuje projekt, który szkoła zamierza zrealizować 

w latach 2023–2027, w celu podniesienia kwalifikacji w zakresie znajomości języków obcych uczniów  

i nauczycieli z poziomów A2 na B1. Dodatkowo ma też przybliżyć uczestnikom projektu kulturę państw 

partnerskich. Kadra kierownicza szkoły weźmie udział w wizytach studyjnych w szkołach europejskich, tak by 

móc potem korzystać z tzw. Dobrych praktyk. Udział nauczycieli w projekcie ma pomóc im włączyć nowoczesne 

technologie i metody nauczania do pracy nauczycieli w czterech obszarach:  

1. Wdrożenie platformy edukacyjnej Google Workspace for Education. Pełne wykorzystanie takich jej 

elementów jak Meet, Classroom. Upowszechnienie grupowej pracy w chmurze wśród nauczycieli  

i uczniów (zwłaszcza tych wykluczonych z różnych powodów) z użyciem takich narzędzi jak Currents, Google 

Ads, Hangouts. 

2. Organizowanie tematycznych zajęć dla uczniów i prowadzonych przez uczniów z dziedzin wykorzystujących 

technologie cyfrowe takich jak programowanie, robotyka, system informacji geograficznej (GiS). Nauczyciel 

wykorzystując komunikacyjnie j. angielski staje się mentorem zajęć. 

3. Pełne wykorzystanie i upowszechnianie multimedialnych środków przekazu informacji  

tj. monitorów i tablic interaktywnych. 

4. Aktywny udział w realizacji projektu platformy technologicznej wprowadzanej w naszej szkole w ramach 

Funduszy Norweskich. 
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       Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie za przyjęciem uchwały: głosy: za – 3, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 263/1738/2023 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla pana 

Mariusza Potasza dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. KEN w Stalowej Woli. 

 

 

Ad. 10. Wniosek Prezesa Klubu Sportowego Gminna Akademia Piłkarska Zaleszany w sprawie wsparcia 

finansowego „Dziecięcego Turnieju Piłki Nożnej – Zbydniów CUP 2023”. 

        Wniosek omówił Tomasz Wosk Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy  

z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Klub Sportowy Gminna Akademia Piłkarska Zaleszany 

organizuje „Dziecięcy Turniej Piłki Nożnej  - Zbydniów CUP 2023”, który odbędzie się w dniu  

8 października 2023 roku, na stadionie piłkarskim w Zbydniowie. Turniej organizowany jest jako wydarzenie 

kończące sezon letnich rozgrywek na boiskach zewnętrznych. Do udziału w rozgrywkach organizatorzy zaprosili 

drużyny z Gmin Powiatu Stalowowolskiego tj. Bojanowa, Zaklikowa, Pysznicy, Stalowej Woli. Łącznie weźmie  

w nich udział ok. 200 zawodników w wieku 4 – 14 lat, a także rodziny zawodników - kibice.  

Celem organizowanego przedsięwzięcia jest promowanie oraz wspieranie rozwoju sportu oraz kultury 

fizycznej wśród dzieci w wieku szkolnym, promocja zdrowego i sportowego trybu życia,  

a także zagospodarowanie czasu wolnego rodzin i  integracja społeczności lokalnej.  

 Całkowity koszt zadania to kwota 1 960 zł. Prezes Stowarzyszenia zwrócił się z prośbą  

o sfinansowanie zakupu medali (200 sztuk) dla uczestników turnieju oraz statuetek dla drużyn (12 sztuk) 

biorących udział w rozgrywkach w łącznej kwocie 1 160 zł. 

 Tomasz Wosk Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami 

Pozarządowymi zaproponował dofinansować powyższe przedsięwzięcie w kwocie i z przeznaczeniem 

wskazanym we wniosku.  

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie: głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących 

się – 0. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Prezesa Klubu Sportowego Gminna Akademia Piłkarska 

Zaleszany w sprawie wsparcia finansowego „Dziecięcego Turnieju Piłki Nożnej – Zbydniów CUP 2023”. Zarząd 

Powiatu zadecydował o przyznaniu dofinansowania na  zakup medali (200 sztuk) dla uczestników turnieju oraz 

statuetek dla drużyn (12 sztuk) biorących udział w rozgrywkach w łącznej kwocie 1 160 zł.  

 

 

Ad. 11. Wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa w sprawie nagród  

pieniężnych dla rolników. 

 Wniosek omówił Tomasz Wosk Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia  

i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi informując, że Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa  

i Leśnictwa zwróciła się do Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania nagród pieniężnych  

w wysokości 1 tys. zł dla rolników wyróżnionych podczas Dożynek Powiatu Stalowowolskiego. Dotyczy to 

kolejnych - organizowanych w przyszłości edycji tej imprezy, jak i dożynek zorganizowanych w sierpniu 2023 

roku.  

 

Zarząd Powiatu negatywnie rozpatrzył wniosek Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa  

w sprawie nagród pieniężnych dla rolników. Zarząd Powiatu uznał, że w przypadku przyszłych imprez istnieje 

możliwość przyznania nagród finansowych, jednak konieczne jest wcześniej opracowanie stosownego regulaminu 

w tym zakresie. Jednocześnie Zarząd nie wyraził zgody na przyznanie nagród rolnikom nagrodzonym już podczas 

tegorocznych dożynek. Odznaczeni przez ministra rolnictwa rolnicy otrzymali bowiem kosze z prezentami od 

organizatorów dożynek. Dodatkowo zauważono, że przyznanie nagród pieniężnych w tym roku nie jest możliwe  

z powodu braku dostępnych środków w budżecie przeznaczonych na ten cel. 
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Ad. 12. Przyjęcie protokołów: 

- Nr 258/2023 z dnia 7 września 2023 r. 

- Nr 259/2023 z dnia 14 września 2023 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 258/2023 z dnia 7 września 2023 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone.  

 Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. protokołu. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 Protokół 258/2023 z dnia 7 września 2023 r. został przyjęty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

protokołu Nr 259/2023 z dnia 14 września 2023 r.? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone.  

 Pan Starosta zarządził głosowanie nad przyjęciem ww. protokołu. Głosy: za – 3, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 Protokół 259/2023 z dnia 14 września 2023 r. został przyjęty. 

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny poinformował Zarząd Powiatu, że Leokadia Gugała Kierownik 

Gminnej Biblioteki Publicznej w Radomyślu nad Sanem z siedzibą w Chwałowicach zwróciła się z prośbą  

o zwiększenie dofinansowania realizacji Powiatowego Konkursu „Postacie z Bajek” organizowanym przez 

Gminne Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem z siedzibą w Chwałowicach.  Pani Kierownik prośbę swą 

umotywowała dużym zainteresowaniem ww. konkursem. 

W wolnych wnioskach, w związku z dużym zainteresowaniem Powiatowym Konkursem „Postacie z Bajek” 

organizowanym przez  Gminne Centrum Kultury w Radomyślu nad Sanem z siedzibą w Chwałowicach, Zarząd 

zdecydował o zwiększeniu dofinansowania realizacji ww. konkursu o kwotę 500,00 zł. Pierwotnie przyznano kwotę 

500,00 zł na ww. zadanie.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys poinformował Zarząd Powiatu, że dostaje zapytania od społeczności  

z miejscowości Lipa, odnośnie kawałka drogi, mieszczącego się między przejazdem kolejowym a drogą 

powiatową. Jest to teren kolejowy zamknięty. Kolej remontowała przejazd, wyremontowała również po 10 m 

drogi od torów po jednej i drugiej stronie, natomiast został kawałek drogi wymagający odnowienia. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys zaproponował wystąpienie z pismem  do kolei aby w związku z remontem drogi, wyremontowali 

również ten kawałek. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował aby powiat sam wyremontował ten obszar za 

zgodą kolei. Jednakże Wicestarosta Mariusz Sołtys zasygnalizował, że Zarząd Dróg Powiatowych już wystąpił  

z takim wnioskiem, aczkolwiek kolej nie wyraziła zgody na takie rozwiązanie. W związku z powyższym Starosta 

Stalowowolski Janusz Zarzeczny poinformował, że poruszy ten temat z właściwymi pracownikami Wydziału 

Inwestycji i Mienia Powiatu zaznaczając, że rzeczywiście jego zdaniem przedmiotową inwestycję należy 

dokończyć - ponieważ estetyka tej drogi traci na wartości.  

 

Ad. 14. Zamknięcie posiedzenia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

 

Protokołowała:  

Joanna Grzybowska 

 

                            Janusz Zarzeczny 

  Starosta Stalowowolski 
  (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 


